
PROTOKÓŁ NR 11-09/2007

z posiedzenia Komisji Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska z dnia 
26  września  2007,  które  odbyło  się  w  Nowym  Ratuszu  ul.  Wały 
Jagiellońskie 1 w Gdańsku.

Obecni: wg załączonych list obecności. 

Na stan 7 członków komisji,  w posiedzeniu uczestniczyło 7,  czyli  było 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Posiedzeniu przewodniczył  radny Marek Bumblis  –  przewodniczący 
Komisji  Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska,  który  po  powitaniu 
radnych  i  zaproszonych  gości  zaproponowała  następujący  porządek 
posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  Gdańska  na  2007rok  - 
druk 396 (+AUTOPOPRAWKA)

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Gdańska
2. Problem  dawnych  gdańskich,  zapomnianych  cmentarzy  na 

przykładzie cmentarza w dzielnicy Gdańsk Ujeścisko
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Gdańska
3. Sprawa  pp.  Buczyńskich-  ocena  projektu  stworzenia  na 

terenach  wyspy  Sobieszewskiej  -mini  skansenu  twórczości 
ludowej.

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Gdańska
4. Zaopiniowanie projektów uchwał, które zostały skierowane do 

komisji.
5. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja
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Przewodniczący  zaproponował  zmianę  kolejności  omawianych 
projektów  uchwał  poprzez  wprowadzenie  projektów  uchwał,  które 
wpłynęły  po  sporządzeniu  porządku  posiedzenia  komisji  w  dniu  18 
września 2007:

− Zaopiniowanie  autopoprawki  do  projektu  uchwały  Rady 
Miasta  Gdańska  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia  budżetu  miasta  Gdańska  na  rok  2007  (  druk  nr 
369)

− Sprawozdanie  merytoryczne  Polskiego  Chóru  Kameralnego 
Schola Cantonum Gedanensis

Porządek  przegłosowano  5  głosami  za,  przy  jednym  głosie 
wstrzymującym się.

PUNKT – 1

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w 
sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2007rok - druk 369 
(+AUTOPOPRAWKA)

Maria Wonerska - Z-ca Dyrektor Wydziału Finansowego
Przedstawiła projekt uchwały

Po  przedstawieniu  projektu  głos  w  dyskusji  zabrał  rady  Mirosław 
Zdanowicz pytając czy zmniejszenie kwot na realizacje poszczególnych 
zadań  zawartych  w  druku  369  są  zabezpieczone  i  będą  wydatkowane 
zgodnie z ich przeznaczeniem w roku następnym. Pani Maria Wonerska 
potwierdziła  zabezpieczenie  tych kwot  celem wykorzystanie  zgodnie  z 
przeznaczeniem.  Również  radny  Krzysztof  Wiecki  wskazał  na  duża, 
ilości inwestycji które zostały zdjęte z budżetu w roku 2007.
Po  zakończeniu  dyskusji  przewodniczący  przystąpił  do  pozytywnego 
zaopiniowania  druku  369w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2007 rok.
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USTALENIA KOMISJI

Komisja  Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  pani 
Marii Wonerskiej - Z-ca Dyrektor Wydziału Finansowego oraz dyskusji 
6  głosami  za  -  pozytywnie  zaopiniowała  przedstawiony  projekt 
uchwały.

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu.

PUNKT – 2

Sprawozdanie  merytoryczne  Polskiego  Chóru  Kameralnego  Schola 
Cantorum Gedanensis- Informacja z organizacji międzynarodowego 
festiwalu Mozartowskiego

Magdalena Bray- dyrektor Polskiego Chóru Kameralnego 

Przedstawiła  na  przykładzie  drugiego  Międzynarodowego  Festiwalu 
Mozartowskiego „Mozartiana” dokonania i osiągnięcia Polskiego Chóru 
Kameralnego Schola Cantorum Gedaniensis. 
Po  wysłuchaniu  sprawozdania  przewodniczący  pan  Marek  Bumblis 
przypomniał  radnym  oraz  zebranym  gościom  o  wkładzie  miasta  w 
krzewienie  kultury  wysokiej  poprzez  wsparcie  Polskiego  Chóru 
Kameralnego.  Radny  Krzysztof  Wiecki  zwrócił  uwagę  na  nie 
wystarczające  zaplecze  lokalowe na potrzeby prawidłowej  działalności 
chóru. 
Przewodniczący komisji zaproponował by temat chóru stał się punktem 
posiedzenia  komisji  celem omówienia  możliwości  wsparcia  chóru oraz 
dróg pomocy  w funkcjonowania  Polskiego Chóru  Kameralnego  Schola 
Cantonum Gedanensis.
Po zakończeniu dyskusji pan Marek Bumblis podziękował pani dyrektor 
Magdalenie  Bray  za  udział  w  posiedzeniu  komisji.  Następnie 
przystąpiono do omówieni kolejnego punktu.
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PUNKT – 2

Problem  dawnych  gdańskich,  zapomnianych  cmentarzy  na 
przykładzie cmentarza w dzielnicy Gdańsk Ujeścisko

Z  uwagi  na  brak  przedstawiciela  prezydenta  punkt  posiedzenia 
dotyczący  zapomnianych  cmentarzy  oraz  ich  dewastacji  został 
przeniesiony  na  kolejne  posiedzenie  komisji.  Przewodniczący  komisji 
pan Marek Bumblis przedstawił radnym planowany zakres omawianego 
tematu, w ramach którego ma zostać omówiona min.:

− lokalizacje zapomnianych, zdewastowanych cmentarzy,
− stan zdewastowania cmentarzy,
− sposoby  i  możliwości  przywrócenia  danej  godności  miejscom 

pochówku,
− sposoby aktywizacji  społecznej  w celu powstrzymania degradacji 

cmentarzy.

PUNKT – 3

Sprawa  pp.  Buczyńskich-  ocena  projektu  stworzenia  na  terenach 
wyspy Sobieszewskiej -mini skansenu twórczości ludowej.

Tomasz Lechowicz - Dyrektor Wydziału Skarbu
Przedstawił temat.

Pan Tomasz Lechowicz poinformował  komisje  iż państwu Buczyńskim 
ramach  możliwej  pomocy  miasta  zostały  zaoferowane  inne  lokalizacje 
dające  umożliwić  prezentacje  swojej  artystycznej  twórczości 
szerokiemu  gronu  odbiorców.  Jednak  taka  oferta  pomocy  w  celu 
realizacji  planu  stworzenia  mini  skansenu  oferta  nie  spotkała  się 
zainteresowania  ze  strony  państwa  Buczyńskich.  Wskazano  jako  nie 
możliwe pozyskani  prze zainteresowanych wskazanej  nieruchomości  w 
trybie  bez  przetargowym.  Członkom  komisji  zostało  również 
przedstawione  stanowisko  prezydenta  w/w sprawie,  z  którego  wynika, 
że  pomysł  w  obecnej  formie  nie  uzyskał  akceptacji.  Wobec 
przedstawionych  informacji  komisja  postanowiła  zaprosić  Państwa 
Buczyńskich celem wysłuchania i próby pomocy.

PUNKT – 4
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Korespondencja, sprawy wniesione, wolne wnioski 

Komisja przyjęła do wiadomości pismo:

− Zaproszenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsk 
na uroczyste podsumowanie sezonu letniego 2007

− Sprawozdanie  z  działalności  kąpielisk  morskich  strzeżonych 
Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  w  Gdańsku  sezonie 
letnim 2007

− Pismo w sprawie klubu bilardowego na Zaspie

Ponieważ  nie  było  więcej  spraw  wniesionych  i  wolnych  wniosków, 
przewodniczący  podziękowała  za  przybycie  i  zaprosił  na  następne 
posiedzenie komisji.
        

Przewodniczący
Komisji Kultury i Sportu

Rady Miasta Gdańska
Protokołował
Jakub Szymczyk

Marek Bumblis
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